
Muut asiat 
 
Hyvinvointialueen nuorisovaltuusto 20.11.2024 § 117 
 
 
Käsittelyehdotus Käsitellään muut mahdollisesti esille tulevat asiat.  
 
 
Käsittely Juho Snicker kertoi, että Pohjois-Pohjanmaalla on tehty aluevaltuustolle 

lausunto BRYC:istä. Muualla ollaan jatkamassa rahoitusta, mutta ei 
Pohjois-Karjalassa. Sovittiin, että Juho ja Emma Albert valmistelevat 
lausunnon, joka toimitetaan maakuntajohtajalle kirjaamon kautta. 
 
Ida Hirvonen, Tuuli Immonen ja Henri Hyykky olivat olleet oppilaskuntien 
osallisuuspäivässä Joensuun Tiedepuistolla 6.11.2024. Heillä oli ollut 
mukana ideakattila, jonne nuoret olivat saaneet laittaa ideoita ja 
ongelmiaan. Tuuli kertoi kattilaan tulleita viestejä ja niitä luvattiin viedä 
omien nuorisovaltuustojen käsiteltäväksi. 
 
Miia Nivala toivoi, että Joensuun nuorisovaltuustolta saisi vinkkejä 
nuorisokortin käytöstä.  
 
Maarita kertoi, että Pohjois-Karjalan hyvinvointialue toteuttaa Kohti 
vaikuttavaa asukasosallisuutta -hankkeen kanssa vuosittaisen 
asukaskyselyn kokeilussa olevalla Polis-osallistumisalustalla. Kyselyllä 
kartoitetaan asukkaiden näkemyksiä palveluista, ja tuloksia hyödynnetään 
palvelujen kehittämisessä ja toteuttamisessa. Kysely on avoinna 8.12.2024 
saakka. Pohjoiskarjalaisille on lähetetty satunnaisotannalla 1 500 kirjettä, 
joissa on kutsuttu osallistumaan kyselyyn.  
 
Ida kertoi, että Manuva on palkittu Suomen Nuorisovaltuustojen Liitto ry:n 
16.-17.11.2024 pidetyssä liittokokouksessa vuoden alueelliseksi 
nuorisovaltuustoksi. 
 
Todettiin, että muita käsiteltäviä asioita ei ollut. 
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